
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 11.10.2023 kl. 19:30-22:30 
 

Deltagere: Morten, Dan, Thomas, Hans Erik, Simon, Peter, Lars og Jesper + 

Sportsudvalg + André Rosendahl 

Afbud:  Ingen 

 

Dagsorden Referat 

1) Besøg af sportsudvalget (TS / MM) (60 min) 

• Generel status fra sport 

• Get Movin’ 

• Fokus på ungdomsafdelingen 

General status fra Sportsudvalget: 
- Der er styr på trænersituationen i børn til foråret 2023. 
- Der arbejdes videre på trænersituationen på senior-holdene 
- Jacob Hansen har lavet et rigtig godt oplæg til ungtræner-koncept, 

som der køres videre med 
 
 
Get Movin’: 

- Projektet er nu endeligt planlagt og startes op pr. 31.10.23 
- Der er fundet 2 tovholdere; Camilla Solgaard og Ditte Petersen. 

 
 
Lars Kviesgaard holdt et indlæg om tanker på indsatsområder i RBK. 
Lars sender oplæg og idékatalog til bestyrelsen og sportsudvalget, som 
arbejder videre med disse. Nogle af idéerne var: 

- Opstartsmøde for trænere og ledere både forår og efterår 
- Fokus på opkvalificering af trænere 
- Træner- og lederarrangementer med ekstra fokus på de sociale 

relationer 
- Udlandstur for ungdomshold 
- Fællesture for ungdomshold på tværs af årgange og køn 
- Planlagte arrangementer med hjemmekampe på Frøs Arena 
- 2 trænere pr. ungdoms- og seniorhold 
- Fællesspisning på tværs af seniorhold 
- Spillerråd og seniorformand 

2) Besøg André Rosendahl (30 min) 

• Medlem af RFC’s bestyrelse – 
generel drøftelse 

André er kommet med input og seneste nyt fra RFC’s bestyrelse. 
RBK vil gerne stille med repræsentant fra bestyrelsen til det fremtidige 
strategi og visionsarbejde for RFC. 
 
RBK vil gerne viderebringe til RFC’s bestyrelse, at vi: 

- Ønsker opfølgning på emner, der blev bragt op på 
repræsentantskabsmøde. 

- Ser en stor udfordring i de priser, der stilles fra RFC på forplejning som 
er meget høj og langt fra konkurrencedygtig 

- Ser gerne bedre skiltning i og udenfor RFC 

3) Siden sidst (30 min) 

• Damejubilæum 

• Opsamling tøjaftale 

• Dreyer… 

Damejubilæum er planlagt til 31.10.23 kl. 16:45. Indbydelse er sendt ud. 
Der arbejdes på forskellige muligheder for mad. JF tager kontakt til RFC for 
endelig afklaring af deres tilbud. 
 
 
DR og LP har afholdt møder med Sportmaster i Bramming, Sport Direct i 
Esbjerg og Unisport ift. tilbud på fremtidig tøjaftale. 



 

 

DR og LP kommer med et oplæg på tilbuddene fra de forskellige 
leverandører + til bestyrelsen, hvorefter der tages endelig stilling. 
 
 
Bold har haft en artikel angående FIFAs afgørelse om sagen med Anders 
Dreyer. Vi er lidt ærgerlige over artiklens overskrift, som ikke matcher JF’s 
udlægning af sagen ifm. interview. 
 
Der er intet nyt fra FIFA angående solidaritetsmidlerne på handlen fra FCM til 
Anderlecht. JF sendte endnu engang yderligere dokumentation sidste 
måned. 

4) Økonomi (30 min) 

• Status regnskab 

• Restancer 

Perioderegnskab pr. 30.09.23 blev gennemgået. 
Udviser et forventet underskud på kr. -35.000. 
Væsentligste afvigelser ift. budgettet er højere kontingentindtægter qua 
medlemsstigning og højere sponsorindtægter, mens der på udgiftssiden ses 
stigning i ”godtgørelse ledere”, køb af tøj og rekvisitter samt udgiften til TV / 
Viasat. 
 
Det estimerede resultat anses som acceptabelt, men der skal fastholdes 
fokus på udgifterne. 
 
 
Der ses et meget stort svind i øl og vand. 
DR undersøger nærmere og bestyrelsen overvejer mulighederne 
fremadrettet. En løsning kan være, at salget flyttes til maskine. 
 
 
Restancer for 2023 udgør aktuelt 27 stk., hvoraf 3 skal udgå, herunder er der 
modtaget kontant betaling på 2 spillere, som skal indsættes. 
Der er således 22 medlemmer i restance, hvoraf 2 ikke er aktive medlemmer. 
 
PS har kontaktet træner/ledere i september, som har rykket egne 
spillere/forældre ift. kontingentbetalingen. 
PS kontakter i oktober de pågældende spillere/forældre, som er 
tilbageværende på listen. 
 
Ønsker bestyrelsen, at spillere med gamle kontingentrestancer spærres? 
Vedrører 2 medlemmer, der nu er stoppet + 1 aktuelt medlem 

5) Afslutningsfest (15 min) 

• Status 

• Priser 

Afslutningsfesten er planlagt. JF sørger for yderligere reklame herom. 
 
Der har været tekniske udfordringer ift. indstilling til priser. Problemet burde 
nu være løst. 

6) Evt. (herunder) (15 min) 

• Tulipankomité - Generalforsamling 

• Bestyrelsessammensætning fremover 

JF har været til generalforsamling i Tulipankomitéen, hvor planer for 2024 
også blev præsenteret. Der er indgået ny aftale med RU. 
 
 
Der arbejdes på et potentielt nyt bestyrelsesmedlem. JF har bolden. 

 


